
Minister Wojciech Maksymowicz u starosty

– Cieszę się, że mimo objęcia przez pana profesora nowej funkcji wiceministra i związanego z tym
przeniesienia do Warszawy, nadal interesuje się sprawami lokalnymi, na które może teraz spojrzeć z trochę
innej perspektywy – mówi Andrzej Abako, starosta olsztyński. – Dlatego z podsekretarzem stanu w resorcie
Nauki i Szkolnictwa Wyższego rozmawialiśmy przede wszystkim o problemach związanych z
funkcjonowaniem szkół powiatowych.

Mimo, iż profesor nie kieruje już Collegium Medicum Uniwersytetu Warmińsko-Mazurskiego, nadal
interesuje się również problemami służby zdrowia na Warmii i Mazurach, o których mówił starosta Abako
na przykładzie funkcjonowania szpitali powiatowych w Dobrym Mieście i Biskupcu. - To było kolejne
interesujące spotkanie, chociaż występowałem już w nowej roli – mówi prof. W. Maksymowicz. – Już
umówiliśmy się na dalsze rozmowy, w szerszym gronie starostów z naszego województwa, którym również
będę chciał pomóc w miarę swoich możliwości.
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